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Întâlnirile de vindecare prin batiste
din Abu Dhabi, Dubai şi Egipt

au produs trezire spirituală în Orientul Mijlociu

Biserica Centrală Manmin este 
dedicată lucrăr ii de răspândire a 
Evangheliei sf inţeniei însoţită de 
manifestarea puterii Duhului Sfânt 
în toate colţurile lumii. Chiar şi în 
Orientul Mijlociu, unde 90% din 
populaţie sunt musulmani, Evanghelia 
este răspândită cu putere. Lucrarea 
făcută prin intermediul reţelei Isaac 
TV, care ajunge în Asia şi Orientul 
Mijlociu, şi vizitele şi găzduirea 
continuă a întâlnirilor a încurajat 
pastorii pakistanezi din Orientul 
Mijlociu. În iulie 2017, Pastorul Taesik 
Gil (Biserica Manmin Daejeon) a 
ţinut trei întâlniri de vindecare prin 
batiste în zonă.

Pe data de 7 iulie 2017, s-a ţinut 
prima întâlnire în Biserica Apa Vie 
(Pastor Yonas Tsegaye Gebrewold) 
din Abu Dhabi, oraşul capitală al 
Emiratelor Arabe Unite, la care 
au par ticipat aproximativ 600 de 
oameni (Foto 1 şi 4). În 2015, Pastorul 
Gebrewold a vizitat Biserica Centrală 
Manmin cu ocazia celebrării a 33 
de ani de la înfiinţarea bisericii şi a 
fost foarte binecuvântat de pe urma 
întâlnirii cu Dr. Lee. În 2016, l-a 
invitat la biserica sa pe Pastorul Gil 
şi a ţinut o întâlnire de vindecare prin 
batiste în cadrul căreia au avut loc 
multe lucrări de vindecare.

La această  întâln i re din 2017, 

Pastorul Gil a prezentat mesajul 
„Taina ţinută ascunsă mai înainte 
de veci” (1 Corinteni 2:6-9). Când 
s-a rugat pentru bolnavi prin batista 
asupra căreia se rugase Dr. Lee 
(Faptele Apostolilor 19:11-12), o 
persoană, care nu a putut vedea bine 
fără ochelari în ultimii şapte ani, nu 
a mai avut nevoie de ei, iar o altă 
persoană a fost vindecată de gastrită 
cronică .  O membră  a biser icii a 
început să audă cu o ureche cu care 
nu a putut auzi înainte (Foto 7).

La a doua întâlnire care s-a ţinut 
seara la Biser ica King’s Revival 
(pastor Manzur Barkat) din Dubai, cel 
mai mare oraş din Emiratele Arabe 
Unite, au participat 300 de oameni 
(Foto 3). Pastorul Gil a predicat 
mesajul „Cum să primim răspuns 
la rugăciuni” (Ioan 5:8-9). Când s-a 
rugat pentru cei bolnavi prin batistă, 
mulţi au fost vindecaţi de bolile lor. 
Pastorul Manzur Barkat a af lat de 
lucrarea Manmin prin intermediul 
Pakistan United Crusade 2000, o 
campanie de evanghelizare ţinută de 
Dr. Lee în Pakistan şi şi-a dorit foarte 
mult să lucreze cu Manmin.

A treia întâlnire s-a ţinut în Cairo, 
Egipt, pe data de 9 iulie. Biserica 
Penticostală Shubra (pastor Sameh 
Hanna) l-a avut ca invitat pe Pastorul 
Gil la serviciul de duminică şi a ţinut 

o întâlnire de vindecare la care au 
participat în jur de 200 de oameni. 
Pastorul Gil a predicat mesajul „De ce 
este Isus singurul nostru mântuitor?” 
inspirat de versetul 8 din Romani 5 şi 
s-a rugat pentru bolnavi prin batista 
plină de putere (Foto 2 şi 5).

Un bărbat care nu s-a putut deplasa 
fără  baston t imp de şase luni, a 
început să umble fără nicio problemă 
şi a aruncat bastonul. I-a dat slavă 
lui Dumnezeu umblând împrejurul 
sălii. Un alt bărbat a fost vindecat de 
deficienţă de auz. O altă persoană cu 
paralizie în braţul şi piciorul drept 
a fost vindecată. În ultimii zece ani 
nu putuse ţine în mână niciun obiect, 
dar acum a măr turisit cu bucurie 
despre vindecarea primită în timp ce 
ţinea microfonul strâns în mână (Foto 
6 şi 8).

Pastorul Melad Youssef al bisericii 
pent icostale a depus o mă r tur ie 
îmbucurătoare, spunând: „În 2014, 
o femeie care suferea de infertilitate 
a participat la seminarul ţinut de 
Pastorul Gil şi a primit rugăciune 
prin batistă. În urma rugăciunii, a 
rămas însărcinată şi a dat naştere 
unei fetiţe care se dezvoltă foarte 
bine.”

Rev. Atef Fouad, preşedintele 
Asociaţiei bisericilor penticostale din 
Egipt l-a rugat pe Pastorul Gil să îi 

viziteze din nou şi a spus: „Am văzut 
lucrări pline de putere. Mulţi oameni 
din această biserică au fost reînnoiţi 
ş i  v i ndeca ţ i  de  bol i .”  Pas tor u l 
Ibrahim Hanna, vice preşedintele, 
a  s p u s  c u  o  i n i m ă  p l i n ă  d e 
recunoştinţă: „Am simţit prezenta lui 
Dumnezeu şi am fost binecuvântat 
prin mesajul dătător de viaţă inspirat 
de ungerea Duhului Sfânt. Am fost 
reînnoit!”

Pe data de 10 iulie, Pastorul Gil s-a 
întâlnit cu pastori care aparţineau 
de biserica penticostală din Egipt, 
iar pe 12 iulie s-a întâlnit cu pastorii 
Fundaţiei Manmin din Cairo (Foto 9 
şi 10). Organizaţia (Fondator: Pastor 
Azez Morgan) a fost întemeiată 
pe încred in ţarea că  Evanghel ia 
sf inţeniei este singura modalitate 
de reînnoire a Egiptului. Ea pune 
la dispoziţia oamenilor predicile şi 
cărţile autorului Dr. Lee, precum şi 
alte materiale ale bisericii Manmin în 
speranţa că lucrările pline de putere 
şi Cuvântul vieţii se vor răspândi pe 
tot cuprinsul Egiptului.

Haideţi să Îi dăm toată mulţumirea 
şi slava lui Dumnezeu care a trimis 
o mare reînnoire spirituală asupra 
pastor i lor  ş i  c red incioş i lor  d in 
Orientul Mijlociu prin intermediul 
Evangheliei sf inţeniei însoţită de 
semne şi minuni.
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Biblia ne vorbeşte despre motivul 
pent r u  ca re  D u m nezeu a  c rea t 
omul, de planul Său cu omenirea, de 
începutul şi sfârşitul cultivării umane, 
de Isus Mântuitorul, Duhul Sfânt 
Mângâietorul, Cerul şi Iadul, şi despre 
datoria omului. Dar cine a scris Biblia?

1. Dumnezeu, autorul Bibliei
Biblia este alcătuită din 66 de cărţi: 

39 de cărţi în Vechiul Testament şi 
27 de cărţi în Noul Testament. A fost 
scrisă de 34 de autori de-a lungul a 
1,660 de ani. Vechiul Testament a fost 
scris de 26 de oameni pe parcursul a 
1,500 de ani, iar Noul Testament a fost 
scris de 8 oameni şi acoperă 100 de 
ani. Cu toate că Biblia a fost scrisă de 
mai bine de 30 de oameni, niciunul nu 
este „autorul” ei. Aceştia sunt un fel de 
scriitori fantomă.

Să presupunem că o mamă are doi 
fi i şi doreşte să scrie o scrisoare fi ului 
mai tânăr. Îl pune pe fiul mai mare 
să scrie ceea ce ea doreşte să îi spună 
mezinului. Cu toate că fiul mai mare 
a „scris” scrisoarea, practic scrisoarea 
este din partea mamei. În acelaşi fel, 
Dumnezeu a chemat 34 de indivizi 
şi i-a călăuzit în scrierea Bibliei prin 
inspiraţ ia Duhului Sfânt. Astfel, 
autorul Bibliei este Dumnezeu.

În 2 Petru 1:21 ni se aminteşte că 
„Nicio proorocie nu a fost adusă prin 
voia omului; ci oamenii au vorbit de la 
Dumnezeu, mânaţi de Duhul Sfânt.” 
Isaia 34:16 spune: „Căutaţi în cartea 
Domnului, şi citiţi! Niciuna din toate 
acestea nu va lipsi, nici una nici alta 
nu vor da greş, căci gura Domnului a 

poruncit lucrul acesta: Duhul Lui va 
strânge acele sălbăticiuni.”

Di n  cau ză  că  D u m nezeu l  cel 
Atotputernic ne-a dat Biblia prin 
inspiraţia Duhului Sfânt, Biblia nu 
se contrazice pe sine însăşi, ci este 
armonioasă chiar dacă a fost scrisă de 
mulţi oameni.

2.  B ib l ia  a  fost  sc r isă  pr in 
inspiraţia Duhului Sfânt

De vreme ce Biblia a fost scrisă 
prin inspiraţia de Duhului Sfânt, ea 
trebuie şi interpretată prin inspiraţia 
Duhului Sfânt. Când oamenii încearcă 
să interpreteze Biblia prin înţelegerea 
omenească, acest lucru poate conduce 
oamenii pe calea pieirii deoarece o 
astfel de interpretare s-ar putea să 
nu fie potrivită voii lui Dumnezeu (2 
Petru 3:16).

Când interpretarea se face prin 
inspiraţia Duhului Sfânt, observăm 
că fiecare verset din Biblie îşi are 
perechea lui (Isaia 34:16). După cum o 
perlă nu poate alcătui de una singură 
un lănţişor, tot astfel, semnificaţia 
spirituală a unui verset biblic nu poate 
fi înţeleasă decât cu ajutorul altui 
verset complementar, iar cele două 
formează o pereche.

De exemplu, în Faptele Apostolilor 
2:21, ni se spune că „oricine va chema 
Numele Domnului, va fi mântuit.” 
Cu toate acestea, voia lui Dumnezeu 
cu privire la mântuire nu poate fi 
explicată pe deplin doar pe baza 
acestui verset. Domnul nostru ne-a 
spus în Matei 7:21 că „nu orişicine-
Mi zice: «Doamne, Doamne!» va intra 
în Împărăţia cerurilor, ci cel ce face 
voia Tatălui Meu care este în ceruri.” 
Cu alte cuvinte, pentru a fi mântuit 
este nevoie de mai mult decât a chema 
Numele Domnului. 

După cum ni se spune în Romani 
10:10 – „Căci pr in credinţa din 
inimă se capătă neprihănirea, şi prin 
măr turisirea cu gura se ajunge la 
mântuire” – numai cei care cred din 
inimă şi ajung la neprihănire pot fi 
mântuiţi când Îl mărturisesc cu gura 
pe Mântuitorul. Deci, ce se înţelege 
prin a crede din inimă?

Iacov 2:14 ne întreabă: „Fraţii mei, 
ce-i foloseşte cuiva să spună că are 
credinţă, dacă n-are fapte? Poate oare 
credinţa aceasta să îl mântuiască?” 

Când o persoană are credinţă în inimă 
şi această credinţă duce la neprihănire, 
vom vedea cum se străduieşte să se 
lepede de păcate şi să trăiască după 
Cuvântul lui Dumnezeu.

Romani 3:28 spune: „Pentru că noi 
credem că omul este socotit neprihănit 
prin credinţă, fără faptele Legii.” 
Indiferent cât de mult aţi încerca să 
practicaţi adevărul, faptele voastre 
nu pot fi desăvârşite fără credinţă. 
„A avea credinţă în inimă” înseamnă 
a avea o inimă sfinţită care să ducă 
la o purtare sfântă. Cu alte cuvinte, 
înseamnă a ne tăia împrejur inima.

Doar acei credincioşi  care îşi 
taie împrejur inima pot fi mântuiţi 
deoarece aceştia au credinţă în inimă, 
trăiesc după Cuvântul lui Dumnezeu şi 
mărturisesc cu gura numele Domnului.

Dacă nu luăm în considerare alte 
versete complementare, putem ajunge 
la o înţelegere greşită ca de exemplu, 
unii pot crede că „mânuirea este 
pentru orice om care mărturiseşte 
că Isus este Mântuitorul său” sau 
„atâta vreme cât un om crede, poate fi  
mântuit chiar dacă trăieşte în păcat.” 
Astfel de înţelegeri greşite vor duce la 
păcat şi, în final, la moarte. Pentru a 
înţelege corect voia lui Dumnezeu aşa 
cum Biblia ne-o prezintă, trebuie să 
găsim versetele complementare şi să 
le interpretăm prin inspiraţia Duhului 
Sfânt.

3. Cuvântul lui Dumnezeu este 
Adevărul veşnic

Biblia este Cuvântul lui Dumnezeu şi 
fi ecare lucru scris în ea este adevărat. 
Vechiul Testament vorbeşte despre 
istoria poporului Israel, evenimentele 
pet recute în ţ ă r i le ş i  popoarele 
învecinate, numele oamenilor şi a 
locurilor, obiceiurile străvechi, iar 
toate aceste dovezi istorice atestă 
veridicitatea Bibliei.

De asemenea, Biblia conţ ine o 
diversitate de profeţii şi toate acestea 
au fost împlinite cu exactitate. De 
exemplu, Luca 19:43-44 a profeţit 
distrugerea Ierusalimului: „Vor veni 
peste tine zile, când vrăjmaşii tăi te vor 
înconjura cu şanţuri, te vor împresura, 
şi te vor strânge din toate părţile... şi nu 
vor lăsa în tine piatră pe piatră, pentru 
că n-ai cunoscut vremea când ai fost 
cercetată.” Această profeţie s-a împlinit 

40 de ani mai târziu, în anul 70 A.D.
Î n  Ve ch iu l  Te s t a me nt  gă s i m 

profeţiile lui Dumnezeu cu privire la 
naşterea lui Isus, lucrarea Lui, moartea 
şi învierea Lui, iar în Noul Testament 
vedem modul în care Isus a împlinit 
aceste profeţii. Despre naşterea lui 
Isus, Dumnezeu a profeţit în Geneza 
3:15 despre cum Mântuitorul urma 
să se nască din poporul Israel. Când 
l-a blestemat pe şarpe, Dumnezeu a 
spus: „Vrăjmăşie voi pune între tine 
şi femeie, între sămânţa ta şi sămânţa 
ei. Aceasta îţi va zdrobi capul, şi tu 
îi vei zdrobi călcâiul.” Acest verset a 
profeţit că Mântuitorul urma să vină 
din sămânţa femeii şi urma să învingă 
moartea. Aici, „femeia” reprezintă din 
punct de vedere spiritual Israelul, iar 
Isus s-a născut din tribul lui Iuda, în 
familia lui Iosif (Luca 1:26-33).

Isaia 7:14 ne spune: „Iată, fecioara va 
rămânea însărcinată, va naşte un fiu, 
şi-i va pune numele Emanuel”, iar în 
Mica 5:2 este scris: „Şi tu, Betleeme 
Efrata, măcar că eşti mic între cetăţile 
de căpetenie ale lui Iuda, totuşi din 
tine Îmi va ieşi Cel ce va stăpâni peste 
Israel, şi a cărui obârşie se suie până 
în vremuri străvechi, până în zilele 
veşniciei.” Potrivit acestor profeţii, Isus 
a fost conceput de către Duhul Sfânt şi 
născut din fecioara Maria într-o iesle 
dintr-un han din Betleem. 

Când a intrat pe poarta Ierusalimului, 
după cum a profeţit Zaharia 9:9, Isus a 
venit „călare pe un măgar, pe un mânz, 
pe mânzul unei măgăriţe.” Psalmul 
41:9 a profeţit faptul că Isus urma 
să fie trădat şi vândut de către Iuda 
Iscarioteanul. Cărţile din Vechiului 
Testament, dintre care amintim Isaia, 
Psalmii şi Zaharia, sunt pline de 
nenumărate profeţii detaliate care 
vorbesc despre moartea, îngroparea, 
învierea şi ridicarea la cer a lui Isus, iar 
fiecare din aceste profeţii s-a împlinit 
în vremea Noului Testament.

Dragi fraţi şi surori în Cristos, vă 
îndemn să credeţi pe deplin că Biblia 
este Cuvântul lui Dumnezeu şi să 
împliniţi poruncile scrise în ea. Mă rog 
în numele Domnului să faceţi acest 
lucru şi să ajungeţi să trăiţi în prezenţa 
Dumnezeului cel viu tot timpul, să 
primiţi binecuvântări din partea Lui şi 
să experimentaţi dragostea Lui veşnic 
ca un copil adevărat al lui Dumnezeu.

●●●

Dumnezeu este autorul Bibliei

„Toată Scriptura este însuflată de 
Dumnezeu şi de folos ca să înveţe, 

să mustre, să îndrepte, să dea 
înţelepciune în neprihănire.” 

(2 Timotei 3:16)

Pastorul principal Dr. Jaerock Lee

1. Biserica Centrală Manmin crede că Biblia este Cuvântul inspirat al lui  
 Dumnezeu, care este perfect şi desăvârşit.
2. Biserica Centrală Manmin crede în unitatea şi lucrarea Dumnzeului trinitar:  
 Dumnezeu Tatăl Sfânt, Dumnezeu Fiul Sfânt şi Dumnezeu Duhul Sfânt.
3. Biserica Centrală Manmin crede că suntem iertaţi de păcatele noastre doar  

 prin sângele răscumpărător al lui Isus Cristos.
4. Biserica Centrală Manmin crede în învierea şi înălţarea la Cer a lui Isus Cristos,  
 în a doua venire, în cei o mie de ani şi în Cerul veşnic.
5. Membrii Bisericii Centrale Manmin îşi mărturisesc credinţa prin „Crezul  
 Apostolilor” de fiecare dată când se strâng împreună şi îl cred în totalitate. 

Mărturisirea de credinţă

Adresa: 29, Digital-ro 26-gil, Guro-gu, Seoul, Korea, 08389
Telefon: 82-2-818-7047  Fax: 82-2-818-7048
Website: www.manmin.org/english  
               www.manminnews.com
Email: manminen@manmin.kr
Editor: Dr. Jaerock Lee
Redactor şef: Diaconiţa Geumsun Vin

Romanian

Material publicat de Biserica Centrală Manmin

 „El [Dumnezeu], care dă tuturor viaţa, suflarea şi toate lucrurile.” (Faptele Apostolilor 17:25)
 „În nimeni altul nu este mântuire: căci nu este sub cer niciun alt Nume dat oamenilor în care trebuie să fim mântuiţi.” (Faptele Apostolilor 4:12)
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„Am experimentat puterea recreării!”

La tabăra de vară Manmin care se organizează în fiecare an la începutul lunii august, oamenii sunt vindecaţi de multe boli, inclusiv SIDA, depresie, 
atac de cord, hemoragie cerebrală, demenţie şi orbire. Hadeţi să vedem câteva mărturii în acest sens.

Tabăra de vară Manmin 2016

Spre sfârşitul lunii iulie 2016, am simţit o 
durere în partea dreaptă a abdomenului. Când 
am primit rugăciunea pastorului principal care a 
fost înregistrată pe sistemul de răspuns automat 
al telefonului, durerea a dispărut. La acea vreme, 
Great Grand Parish Nr. 3 (Marea filială) se 
antrena pentru jocul Roll-a-Ball (Rostogoleşte 
mingea) din cadrul competiţiei sportive de la 
tabăra de vară Manmin şi am fost selectată 
ca jucătoare. În 2 august, cu toate că nu mă 

simţeam prea bine, m-am dus la antrenament.
În data de 3 august am simţit o durere severă în partea dreaptă a abdomenului şi nu am 

putut dormi. M-am dus la spital şi, după o tomografi e, am fost diagnosticată cu ileită.
Ileonul, care este lângă apendice, era infl amat iar puroiul se împrăştiase în jur. Situaţia 

era foarte gravă deoarece infecţia se extinsese la alte organe. Am afl at că poate duce la 
peritonită sau la septicemie şi că era nevoie urgentă de operaţie. Medicul m-a programat 
pentru a fi  operată în ziua următoare. 
Am început să mă gândesc de ce 
m-a m î mbol năv i t .  M i-a m a du s 
aminte că obişnuiam să mă plâng din 
orice. M-am pocăit din toată inima şi, 
după ce m-am pocăit, m-am umplut 
de bucurie. Am mers la antrenament 
pentru competiţia sportivă şi apoi 
m-am întors acasă. M-am culcat după 
ce am primit rugăciunea pastorului 
principal.

Dimineaţa, în 4 august, am avut 
diaree de culoare verde. După aceea, 
nu am mai avut durere şi m-am simţit 
mai bine. Medicul mi-a spus că nu 
mai aveam simptome de ileită şi că nu 
mai era nevoie de operaţie. Aleluia!

Am suferit de pe urma depresiei şi 
aveam dificultăţi de respiraţie apărute 
după moartea soţiei mele cu câţiva ani în 
urmă. De asemenea, de 15 ani încoace 
luam tratament medicamentos din cauza 
efectelor secundare în urma operaţiei pe 
inimă, iar în 2 august 2016 simptomele s-au 
înrăutăţit astfel că am fost internat în spital.

A doua zi, am fost dus la terapie 
intensivă pentru că eram în stare critică. I-am cerut fi icei mele să îl sune pe pastorul 
Joseph Han care era la tabăra de vară Manmin din Coreea şi i-am spus să îl roage să 
primească rugăciunea Dr. Jaerock Lee pentru mine. Însă, din moment ce pastorul 
principal se afl a în casa de rugăciune, pastorul Han nu a putut primi rugăciunea din 
partea acestuia.

În data de 7 august, duminică dimineaţa devreme, am avut un atac de cord şi mi-am 
pierdut cunoştinţa. Cam la aceeaşi oră, când pastorul Han a dat mâna cu Dr. Lee, având 
numele meu scris pe palmă, m-am trezit din comă!

Am fost transferat într-un salon normal de spital şi m-am externat a doua zi. Am fost 
vindecat complet de insomnie şi de depresie. Aleluia!

În ianuarie 2017, nepotul meu Shawn, de 11 ani, a fost diagnosticat cu o boală rară care 
făcea să îi crească osul nazal, dar a fost vindecat prin rugăciunea pastorului principal. Cu 
o inimă plină de recunoştinţă, mă pregătesc pentru tabăra de vară Manmin 2017.

„Am fost vindecat de 
depresie şi am revenit la 

viaţă din comă!”

În iulie 1990, am avut un accident de 
maşină. Datorită leziunilor cerebrale care 
au rezultat în urma acestui accident a 
trebuit să am o operaţie amplă pe creier. 
Am fost diagnosticat cu leziuni cerebrale 
de gradul IV şi mi-am pierdut complet 
vederea în ochiul stâng. Nu puteam vedea 
lumina deloc cu acel ochi. M-am lovit des 
de oameni şi am avut câteva accidente de 

maşină pentru că nu puteam vedea în oglinda din partea stângă.
În 8 august 2016, în prima zi a taberei de vară Manmin, s-a întâmplat ceva 

minunat. Am ajuns la complexul Deokyusan târziu aşa că nu m-am putut duce 
la Jumping Park unde avea loc seminarul. Însă, am primit rugăciunea pastorului 
principal prin intermediul transmisiei în direct de la GCN pe care am vizionat-o pe 
telefonul meu. În timpul rugăciunii, am simţit o senzaţie de răceală pe ochi care mai 
apoi a devenit ca o lumină strălucitoare în ochii mei. După rugăciune, am început să 
văd lumina din ce în ce mai mult şi mai târziu am putut vedea oamenii mişcându-se.

În septembrie, vederea îmi era la 0,15, iar în februarie 2017 era de 0,2. Se ameliora.
Un alt efect secundar al operaţiei a fost insomnia. Timp de câţiva ani luasem 

zolpidem, care este un medicament pentru somn. Din cauza efectelor secundare 
am încercat să nu îl mai iau dar nu a fost uşor pentru că devenisem dependent de 
el. Când nu îl luam, nu puteam dormi sau aveam coşmaruri, ori îmi era teamă şi 
eram neliniştit.

Însă, după tabăra de vară, am putut să dorm fără să mai iau zolpidem. Aleluia!
Acum pot vedea în oglinda retrovizoare şi pot conduce vehicule de nivelul 1. 

Din moment ce dorm bine, nu mai am izbucniri de mânie faţă de alţi oameni. Sunt 
fericit şi sănătos. Îi dau toată mulţumirea şi slava lui Dumnezeu.

Fratele Jaswant Singh,
Vârsta 69 de ani, 

Biserica Manmin Chennai, India 

„Am fost vindecat de orbire 
în ochiul stâng şi mi-am 

recăpătat vederea!”
Fratele Sangyeong Park,
Vârsta 52 de ani,  Filiala 4, 

Biserica Centrală Manmin

„Am fost vindecată de ileită în 
timpul antrenamentului pentru 

competiţia sportivă!”
Diaconiţa Haesook Lee,
Vârsta 61 de ani, Filiala 24
Biserica Centrală Manmin

Fratele Jeongwoo Cheon,
Vârsta 13 ani, 

Biserica Manmin Masan

În mai 2016, am afl at de la medicul oftalmolog 
că aveam ambliopie. A spus că nu voi putea fi 
nici marinar, nici pilot, nici doctor din cauza 
problemei cu ochii. M-am îngrijorat o vreme, 
dar curând am fost încurajat pentru că urma 
tabăra de vară Manmin şi acolo au loc multe 
vindecări. Împreună cu părinţii şi fratele meu 
ne-am pregătit pentru tabără având credinţă că 
vom primi un răspuns.

În 8 august, prima zi din tabără, pastorul 
principal Dr. Jaerock Lee s-a rugat pentru bolnavi. Eu mi-am pus mâinile pe ochi. După 
rugăciune, am deschis ochii. Atunci, privind cu ochii, luminile de pe scenă au părut a fi 
foarte strălucitoare. Am fost sigur că ochii mei au fost vindecaţi. Mi-am scos telefonul şi mi-
am testat ambliopia. Puteam citi numerele şi literele care înainte erau neclare. Aleluia!

Acum slujesc ca preşedinte al şcolii duminicale pentru copii. Vreau să fi u un elev exemplu 
şi să aduc slavă lui Dumnezeu. 

„Am fost vindecat de 
o boală incurabilă, 

ambliopie!”

  Tomografie

Înainte de rugăciune
ileonul era foarte 
inflamat şi înconjurat 
de puroi

După rugăciune
nu mai era inflamaţie, 
iar peretele care 
fusese lărgit a revenit 
la normal.
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A m  f o s t 
diagnosticat cu 
SIDA şi mi s-a 
spus că nu mai 
am mult de trăit. 
Eram supărat şi 
disperat. Atunci, 
mătuşa mea mi-a 
dat carţile scrise 
de Dr.  Jaerock 
L e e  G u s t â n d 
Viaţa înainte de 
Moarte, Mesajul 

Crucii şi Măsura de Credinţă. În timp ce le citeam, am 
început să am speranţă. 

În octombrie 2014, am început să f recventez 
Biserica Manmin Kinshasa şi am auzit despre lucrările 
pline de putere ale Dr. Lee. Am devenit convins că 
voi fi  vindecat dacă mă voi putea baza pe Dumnezeul 
care era cu pastorul principal. Am încetat să mai 
iau medicamente şi am început să particip la fiecare 
serviciu de închinare şi la întâlnirile de rugăciune 
Daniel. În acelaşi timp, trupul meu a început să se 
întărească.

Am vrut să fiu vindecat complet. Am participat la 
tabăra de vară Manmin din 2015 prin intermediul 
GCN şi am primit rugăciunea pastorului principal. În 
acel moment, focul Duhului Sfânt a venit peste mine şi 
am simţit că mă încălzesc.

După aceea, durerea intensă din picioarele mele 
a dispărut şi m-am simţit mai bine. Ameţelile au 
dispărut şi am putut să mă mişc mai uşor. Starea mea 
de sănătate s-a îmbunătăţit considerabil. Toate rănile şi 
petele au dispărut. Mi-am recăpătat sănătatea. Aleluia!

În 31 iulie 2016, m-am simţit foarte slăbită şi am 
simţit o amorţeală în partea dreaptă a corpului. Nu 
am avut timp să mă duc la spital chiar atunci dar, în 
ziua următoare, la 11 seara, m-am dus la urgenţă la 
spitalul Boramae. Medicul mi-a făcut o tomografi e în 
care s-a văzut o hemoragie cerebrală.

Mi-a spus: „Din moment ce au trecut treizeci de ore, 
hemoragia nu mai poate f i tratată cu medicamente 
sau prin intervenţie chirurgicală. Deoarece cazul tău 
este grav, este deosebit de periculos dacă mai apare 
hemoragie cerebrală sau alte probleme.” Am rămas la 
terapie intensivă toată noaptea şi mi s-au făcut multe 
teste. Însă eram plină de pace şi mulţumire.

Dimineaţa, pe 2 august, doctorul a spus cu uimire: 
„Alţi oameni ar avea anumite simptome dacă ar fi  în 
situaţia ta, dar tu pari să nu ai nicio problemă.” Am 
fost transferată într-un salon normal. În 3 august, din 
fericire, am primit rugăciunea pastorului principal 
când s-a întors acasă de la casa lui de rugăciune din 
munţi. El s-a rugat pentru situaţia mea şi pentru 
motivul meu de laudă.

După rugăciune
nu mai este hematom

Înainte de rugăciune 
hematom de 2cm în 
nucleul din creier

În 4 august, testul RMN încă arăta o hemoragie. 
Însă, eu nu aveam niciun simptom de hemoragie pe 
creier. Medicul era confuz.

I-am spus că a doua zi voi cânta laude în serviciul 
de închinare de la biserică. El a fost surprins şi a spus: 
„Nu, nu face asta. Nu poţi cânta. Dacă vei cânta, 
presiunea intracraniană va creşte şi va produce din 
nou hemoragie în creier. Vei muri.” Însă, pe data de 5 
august, am plecat de la spital pentru a-I aduce laude 
pline de credinţă lui Dumnezeu, cel care vindecă. 
Am adus o laudă specială prin harul lui Dumnezeu 
în timpul serviciului de vineri noaptea (stânga).

În 8 august, am par ticipat la tabăra de vară 
Manmin. Am primit rugăciunea pastorului principal 
cu o inimă plină de credinţă în timpul seminarului 
din prima zi. Pe data de 17 august, am făcut din nou 
o tomografi e. Medicul a spus că sângele se absorbise 
şi toate funcţiile organelor reveniseră la normal în 
mod misterios. Aleluia!

   Tomografia

Sora Cheisusun, 
Vârsta 35 de ani, Biserica Manmin Taiwan

În februarie 2013, am fost călăuzită 
spre biserica Manmin din Taiwan şi 
am devenit încredinţată de realitatea 
iadului şi Raiului. Am început să 
mă rog şi să-mi reînnoiesc viaţa. Pe 
măsură ce am predicat Evanghelia 
cu dedicare,  famil ia  mea a fost 
evanghelizată şi eu am experimentat 
lucrări puternice, inclusiv vindecare 
de oftalmodesmită, o inf lamaţie a 
tendoanelor muşchilor oculomotori.

În 27 iunie 2016, am observat că 
tatăl meu nu mă mai privea în ochi. 
În ziua următoare, a avut o izbucnire 
de mânie şi nu a vrut să se îmbrace. 
Spunea cuvinte ciudate şi se purta 
bizar. În 20 iulie a avut un control 
medical şi a fost diagnosticat cu 
demenţă severă. Membrii familiei 
mele s-au angajat la o rugăciune de 21 
zile în cadrul Întâlnirii de rugăciune 
Daniel, au postit şi au primit rugăciune 
pentru bolnavi. În acest răstimp, el 

părea să se mânie mai puţin.
Am vizitat Coreea pentru a participa 

la Tabăra de vară Manmin 2016 şi am 
trimis bisericii fotografia tatălui meu 
cu numele bolii de care suferea. În 7 
august, pastorul principal s-a rugat 
pentru el la serviciul de închinare de 
duminică.

Dumnezeu s-a atins de tatăl meu 
în urma rugăciunii care transcende 
timpul şi spaţiul. După serviciu, am 
v o r b i t  c u  m a m a  l a 
telefon. Mi-a spus că 
tatăl meu a început să 
se mişte şi să mănânce. 
De fapt, el nu mâncase 
prea bine şi dormea tot 
timpul.

Î n  8  a u g u s t ,  a 
participat la tabără în 
Taiwan prin intermediul 
internetului şi a primit 
rugăciunea pastorului 

pr incipal .  După  r ugăciune,  ş i-a 
recăpătat memoria şi toate celelalte 
simptome au dispărut. Aleluia! În 
20 septembrie, a avut un alt control 
medical prin care s-a constatat că 
era absolut normal.  Î i  dau toată 
mulţumirea şi slava lui Dumnezeu care 
ne-a îngăduit să experimentăm puterea 
Sa minunată. Îi sunt recunoscătoare 
pastorului principal care s-a rugat 
pentru tatăl meu.

„Tatăl meu a fost vindecat de demenţă severă!”

Înainte de rugăciune, diagnosticat cu demenţă (stânga)
După rugăciune, nici un simptom 

▶

   Scrisoarea medicală

Diaconiţa Jinhee Kim, 
Vârsta 55 de ani, Filiala 12, Biserica Centrală Manmin

„Am fost vindecată de hemoragie cerebrală acută”

Fratele Bampa Sela Omer, 
Vârsta 66 de ani, Biserica 
Manmin Kinshasa, RD Congo

„Dumnezeu m-a salvat din 
pragul morţii!”


